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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΙΚΤΥΟ  

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ     ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 

Απόσπασµα της  

Αριθµ. Συνεδρίασης:   19 / 13-07-2011 

 

Αριθµ. Απόφασης: 647 / 2011 

 

ΘΕΜΑ: «Έγκριση υδροδότησης περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευκώνα, 

Ξενοδοχεία [ALEXANDER] & [ACROPOL]» 

 

 Στις Σέρρες και στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα, σήµερα την 13
η
 του µηνός ΙΟΥ-

ΛΙΟΥ του έτους 2011, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 20:00 συνεδρίασε το 

∆ηµοτικό Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ. 19/07-07-2011 έγγραφη πρό-

σκληση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που επιδόθηκε σε όλους τους 

∆ηµοτικούς Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 

(ΦΕΚ 87/7-6-2010 τ.Α’) «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκε-

ντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης».  

 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις 

της παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου ότι σε σύνολο 41 ∆ηµοτικών 

Συµβούλων, παρόντες ήταν 40 δηλαδή: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλαϊτζίδης Βασίλειος 

∆ινάκης Κων/νος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Κατιρτζόγλου Βασίλειος 

Χουρουζίδης Νικόλαος (Γραµµατέας ∆.Σ.) Κοτρώνης Παναγιώτης 

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μερετούδης ∆ηµήτριος 

Αγοραστός Αγοραστός Μηλίδης Θεόδωρος 

Αναστασιάδης Αντώνιος Μοσχολιός Ζωγράφος 

Αποστολίδου Ραχήλ Μπιτζίδου-Σαρακενίδου Σοφία 

Αραµπατζής Θεόδωρος Μυστακίδης Παύλος     

Αρναούτογλου Φωτεινή Νιζάµης ∆ηµήτριος 

Βαλτσάνης ∆ηµήτριος Παπαδοπούλου Φωτεινή 

Γαλάνης Στέργιος Σαραντίδου Ερµοφύλη 

 Σούζας Ζαχαρίας 

Γκότσης Ηλίας Σταυρόπουλος Χριστόδουλος 

Γρηγοριάδης Παναγιώτης 

∆ηµητρίου Ευστράτιος 

Στεργίου Νικόλαος 

Τατούδης Παναγιώτης 

∆ήµου Ιωάννης Φωτιάδης Στέφανος   

∆ούκας Γεώργιος Χασαπίδης Κων/νος 

∆ρίγκα Χρυσούλα   Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης 

Ηλιοπούλου Σταλακτή Χράπας Παντελής 

Θεοχάρης Μιχαήλ Χρυσανθίδης Βασίλειος 

Ίντος ∆ηµήτριος  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ: Γάτσιος Αθανάσιος. 

 

 Ο Πρόεδρος του ∆.Σ., µετά την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, 

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 
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 Στην παραπάνω συνεδρίαση, πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης, ο κ. 

Πρόεδρος κάλεσε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο πριν τη συζήτηση των θεµάτων της ηµε-

ρήσιας διάταξης, µε τη διαδικασία της παρ. 5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 να 

συζητήσει το εκτός ηµερήσιας διάταξης θέµα περί: «Έγκριση υδροδότησης περιοχής 

[ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευκώνα, Ξενοδοχεία [ALEXANDER] & 

[ACROPOL]». 

 Το ∆.Σ. αφού είδε τις διατάξεις της παρ. 5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010, 

δέχτηκε να συζητηθεί το θέµα εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

 Στη συνέχεια τον λόγο πήρε ο κ. Πρόεδρος ο οποίος είπε τα εξής: 

κ. Πρόεδρος: Λοιπόν και πάµε στο τέταρτο και τελευταίο θέµα, κύριοι συνάδελφοι. 

Έρχεται ως κατεπείγον. «Υδροδότηση περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευ-

κώνα, αφορά τα Ξενοδοχεία [ALEXANDER] & [ACROPOL]». Παρακαλώ µία σύ-

ντοµη ενηµέρωση από τον κ. Μυστακίδη. 

Κοτρώνης Παναγιώτης:  Αυτό δεν το έχουµε, κύριε Πρόεδρε, πότε µπήκε αυτό; 

κ. Πρόεδρος: Ναι, αυτό προέκυψε, τώρα. Είναι super επείγον και θα ακούσετε. Πα-

ρακαλώ τα κινητά σας κλείστε τα. 

Μυστακίδης Παύλος: Κύριε Πρόεδρε, κύριε ∆ήµαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελ-

φοι. Κατ’ αρχή να εξηγήσω γιατί µπήκε ως κατεπείγον το θέµα αυτό, υπήρχε αυτό 

δεν το αρνούµαστε, αλλά πραγµατικά συνειδητοποίησα το Σαββατοκύριακο που µας 

πέρασε το κατεπείγον του θέµατος. ∆ηλαδή τα ξενοδοχεία αυτά τα δύο ξενοδοχεία το 

«ALEXANDER» & το «ACROPOL» υδροδοτούνται από το δίκτυο του Λευκώνα, 

και συγκεκριµένα από τις πηγές Μοραµόρ και Μπατανίων, µε ένα αγωγό ο οποίος 

υφίσταται πάρα πολλές βλάβες τελευταία και αυτό έχει σαν αποτέλεσµα να υπάρχουν 

µεγάλα προβλήµατα στην υδροδότηση των ξενοδοχείων. Πέρα από τα προβλήµατα 

που έχουν οι πηγές τις οποίες υποκαθιστούµε µε ένα έργο, το οποίο είναι σε εξέλιξη, 

αλλά δεν έχει ολοκληρωθεί. Κάθε φορά που δηµιουργείται ένα πρόβληµα, τα ξενοδο-

χεία παύουν να έχουν νερό. Εµείς σπεύδουµε άµεσα να αποκαθιστήσουµε τη βλάβη 

και µόλις το κάνουµε εµφανίζεται καινούργιο, γιατί εισέρχονται στους αγωγούς ξένες 

φερτές ύλες. Και επειδή τα Σαββατοκύριακά είναι γεµάτα τα ξενοδοχεία θεώρησα ότι 

είναι κατεπείγον και γι’ αυτό το έφερα, γιατί κινδυνεύουµε να ρεζιλευτούµε Πανελ-

ληνίως. Όταν συµβαίνει αυτό το πράγµα, πραγµατικά γίνεται µια τροµερή δυσφήµιση 

του ∆ήµου Σερρών την οποία προσπαθήσαµε να καλύψουµε, αλλά δεν µπορεί να συ-

νεχιστεί αυτό, γι’ αυτό βρήκαµε µια λύση να υδροδοτηθούν τα ξενοδοχεία εφεδρικά 

από το δίκτυο του Χριστός που είναι πολύ εύκολο και εναλλακτικά µε υδρόµετρο να 

δουλεύει κάθε φορά που θα υπάρχει πρόβληµα και παρακαλώ το Σώµα οµόφωνα να 

ψηφίσει διότι οι επιχειρήσεις αυτές είναι από τις λίγες που υπάρχουν στην περιοχή 

και δεν θέλουµε να υπολειτουργούν. Ευχαριστώ πολύ. 

κ. Πρόεδρος: Το θέµα… 

Αραµπατζής Θεόδωρος: Κύριε Πρόεδρε, ήθελα 

κ. Πρόεδρος: Παρακαλώ, 

Αραµπατζής Θεόδωρος: Είναι γεγονός ότι το προηγούµενο Σαββατοκύριακο είχαµε 

ένα πρόβληµα σοβαρό µε την υδροδότηση όχι µόνο των ξενοδοχείων, όλου του οικι-

σµού του Λευκώνα, λόγω της βλάβης που επικαλέστηκε και ο Αντιδήµαρχος, αλλά 

ταυτόχρονα είχαµε τα γήπεδα, αυτά τα λεγόµενα του Πανσερραϊκού, τα οποία, ενώ 

έλειπε το νερό από τους οικισµούς, αυτά σπαταλούσαν νερό από το δίκτυο ύδρευσης 

για να ποτίζονται εκείνα τα γήπεδα. Νοµίζω ότι είναι µια κατάσταση για την οποία 

στο επόµενο συµβούλιο θα καταθέσω ερώτηση για το τι ισχύει µε αυτά γήπεδα. Μα-

κριά από τον οικισµό, έξω από τα όρια του οικισµού, κατασπαταλούν νερό ύδρευσης 

και ενδεχοµένως να µην υπάρχει και υδρόµετρο. Ο Λευκώνας είναι ένας οικισµός 
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που αναπτύσσεται πολύ γρήγορα οικιστικά, το πρόβληµα έχει σχέση και µε την πο-

σότητα του νερού, ξέρει και ο κ. Φωτιάδης. Οι δύο γεωτρήσεις που είχαµε ήταν εφε-

δρικές και τώρα δυστυχώς, αυτό τον καιρό, λειτουργούν και τα δύο δίκτυα που έρχο-

νται από το βουνό, αλλά ταυτόχρονα και οι γεωτρήσεις. Πρέπει να γίνει, κατά την 

δική µου άποψη, πρέπει να δηµιουργήσουµε και χώρους αποθηκευτικούς πλέον, µι-

λάµε δηλαδή για νέο υδραγωγείο στο Λευκώνα µε µεγαλύτερη χωρητικότητα, αλλά 

αυτό το πρόβληµα µε τα γήπεδα του Πανσερραϊκού νοµίζω ότι πρέπει να µας απα-

σχολήσει γιατί δεν µπορεί να λείπει το νερό από τον οικισµό και εµείς να ποτίζουµε 

τα γήπεδα.  

κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, εντάξει η τοποθέτησή σας που κάνατε, αλλά το θέµα 

µας είναι διαφορετικό. Κλείνει το θέµα και µπαίνει σε ψηφοφορία. (ακούγονται φω-

νές από το Σώµα, όχι…) 

κ. Πρόεδρος: (Απευθυνόµενος στον κ. Μηλίδη) Έχετε ερωτήσεις; τοποθετήσεις;  

Μηλίδης Θεόδωρος: Ούτε µισό λεπτό κύριε πρόεδρε. Θα πω ότι δεν πρέπει να µεί-

νουν χωρίς νερό οι ξενοδοχειακές µονάδες των Σερρών. ∆εν είναι δυνατόν να ζητά-

µε τουρισµό και τα ξενοδοχεία µας να είναι χωρίς νερό. Όµως κύριε αντιδήµαρχε, 

αργήσατε πάρα πολύ. Το φέρνεται κατεπειγόντως το θέµα εγώ το γνωρίζω από τον 

Απρίλιο και το ξέρετε και εσείς πάρα πολύ καλά. Τι είναι αυτό που δεν ξέρετε, δεν 

ξέρετε ότι το καλοκαίρι θα δηµιουργηθεί πρόβληµα; και το φέρνεται κατεπειγόντως 

επειδή το Σαββατοκύριακο δεν θα είχαν νερό οι άνθρωποι, δεν µπορώ να το καταλά-

βω αυτό.  

Γκότσης Ηλίας: Θα ενισχύσω και εγώ αυτό που λέει, επειδή πάω στα ξενοδοχεία και 

σε γάµους και αυτά δεν υπήρχε νερό να πλύνουµε τα χέρια µας. δηλαδή έπρεπε πιο 

µπροστά και το Σαββατοκύριακό που ήµουνα πάλι στο ξενοδοχείο και πατούσες το 

καζανάκι και νερό δεν έτρεχε. Έλεος, εµένα δεν µε πειράζει τόσο πολύ, όσο τον ξένο 

κόσµο. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε Φωτιάδη, παρακαλώ έχετε τον λόγο. 

Φωτιάδης Στέφανος: Τοποθέτηση θα κάνω κύριε πρόεδρε, αλλά θα πρέπει προη-

γουµένως να ρωτήσω τον κύριο αντιδήµαρχο. Ο Λευκώνας είναι ολοκληρωµένος οι-

κισµός, έχει και τεράστιο υδραγωγείο, 2.000 κυβικά το οποίο δυστυχώς κύριε Μυ-

στακίδη δεν αξιοποιείται και δεν άνοιξαν την βάνα δηλαδή να διοχετεύσουν το νερό 

στο δίκτυο, δεν µιλώ για τα γήπεδα απλώς δεν κατέβαινε νερό από το βουνό έµπαινε 

στο υδραγωγείο λιγότερο νερό, έµεινε η δεξαµενή γεµάτη δεν διοχετεύτηκε στο δί-

κτυο που θα µπορούσε να εξυπηρετήσει και τον κ. Γιάννη. Αυτό όµως θέλει παρου-

σία εργαζοµένων εκεί. Υπάρχουν έµπειροι εργαζόµενοι που ξέρουν τα δίκτυα, αλλά 

δυστυχώς αποµακρύνθηκαν από τον Λευκώνα. Το δεύτερο (γελάει ο κ. Γαλάνης). Το 

δεύτερο εµείς, εδώ είναι και ο κ. Γιάννης, κύριε αντιδήµαρχε, είχαµε συµφωνήσει µε 

το ξενοδοχείο να έχει δεξαµενή, πρώτον, είχαµε διπλή τροφοδότηση και από το λόγο 

που αναφέρατε, και από τον δίκτυο που πάει για Χριστός, από το δίκτυο του Λευκώ-

να. (Έτσι δεν είναι Γιάννη;). Από το δίκτυο του οικισµού, από το σχολείο δηλαδή από 

το γυµνάσιο προς παράπλευρα, εκεί Γιάννη, εκείνο το δίκτυο γιατί δεν δουλεύει; Εν 

πάσει περιπτώσει, θέλω να πω ότι το ξενοδοχείο έχει διπλή τροφοδότηση και έχει και 

δεξαµενή εφεδρική. Το πρόβληµα λοιπόν δεν ήταν από την επάρκεια, ήταν κακός ο 

χειρισµός της διαχείρισης του αποθεµατικού που είχαµε πάνω ψηλά και ο Λευκώνας 

δεν θέλει υδραγωγείο, τουλάχιστον για τον συγκεκριµένο λόγο. Και γενικά θεωρώ 

ότι θα ψηφίσουµε ναι και σωστά το σκέφτεστε και στην Βιοµηχανική Περιοχή, 

κύριε ∆ήµαρχε, πρέπει να δώσουµε µια Φ90 ενδεχοµένως για εφεδρική κάλυψη, (δι-

ακόπτεται µε παρέµβαση, πιθανόν του Μυστακίδη, ο οποίος ρωτά. Από πού, από τον 

Λευκώνα;). Συνεχίζοντας λέει, όχι, όχι σωστά το χειριστήκατε, αλλά το θέµα είναι 

γιατί να συµβεί αυτό, όταν έχουµε µια δεξαµενή που είναι πολύ µεγάλη, η µεγαλύτε-
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ρη που κατασκευάστηκε, και έµεινε γεµάτη. Φέρτε πίσω τους εργαζόµενους που ξέ-

ρουν το δίκτυο να µην έχουµε τέτοια προβλήµατα. 

κ. Πρόεδρος: Μία σύντοµη απάντηση, κύριε Μυστακίδη. 

Μυστακίδης Παύλος: Για τους εργαζόµενους υπάρχει ένας υδρονοµέας και ένας 

ψυκτικός, που κάνει τη δουλειά του υδραυλικού. Εγώ τους εµπιστεύοµαι. Γνωρίζουµε 

όλα τα προβλήµατα και τα γνώριζε και ένας παλιός (ακούγεται διάλογος µεταξύ αντι-

δηµάρχου και ακροατηρίου). 

κ. Πρόεδρος: Μην κάνετε διάλογο, σας παρακαλώ. 

Μυστακίδης Παύλος: (συνεχίζοντας) όσο για τα υπόλοιπα θέµατα, για τον αγωγό 

που λέτε, το καινούργιο έργο, ο καινούργιος αγωγός που έρχεται από τις πηγές, κα-

ταργούνται όλοι οι άλλοι. Και αυτός που υπάρχει στα ξενοδοχεία θα λειτουργήσει µε 

εναλλακτικό αγωγό. Οι αγωγοί από τα σχολεία θα καθαριστούν µε το νέο έργο.  

κ. Πρόεδρος: Νοµίζω ότι ολοκληρώθηκε το θέµα, δεν υπάρχει διαφωνία, ο κ. Ανα-

στασιάδης θέλει κάτι να πει, παρακαλώ.  

Αναστασιάδης Αντώνιος: Τα ξενοδοχεία πρέπει να έχουν νερό. 

κ. Πρόεδρος: Συµφωνείτε δηλαδή, 

Αναστασιάδης Αντώνιος: Για πιο λόγο συνέχεια σπάει το δίκτυο, παρακαλώ.  

Μυστακίδης Παύλος: Αυτή την εποχή ανεβαίνει η ζήτηση, λόγω της κίνησης για το 

λόγο αυτό κατασκευάζονται αυτά τα έργα τα καινούργια, ώστε να έχει όλος ο οικι-

σµός σωστή ύδρευση. Σπάνε για διαφόρους λόγους, και από τυχαία περιστατικά, π.χ. 

από την διέλευση βαρέων οχηµάτων κ.λ.π. 

Αναστασιάδης Αντώνιος: Εάν,…  

κ. Πρόεδρος: Μην κάνετε διάλογο, σας παρακαλώ πολύ δεν θα λύσουµε τα τεχνικά 

θέµατα εδώ µέσα. Σας παρακαλώ, λοιπόν υπάρχει οµοφωνία για το θέµα, προχωρά-

µε στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης. Έλεος δηλαδή.  

Μηλίδης Θεόδωρος: Κύριε πρόεδρε, λόγω του κατεπείγοντος, που έχει σχέση µε το 

προηγούµενο θέµα, θέλω να κάνω ένα ερώτηµα και αν µπορείτε να απαντήσετε. Είναι 

κατεπείγον, έχει σχέση µε την υδροδότηση του Μητρουσίου. Υπάρχει σοβαρότατο 

πρόβληµα υδροδότησης του Μητρουσίου. Εδώ είναι και ο ∆.Σ. Μοσχολιός, ο οποίος 

µπορεί να το διαβεβαιώσει, δέχοµαι συνεχώς διαµαρτυρίες των κατοίκων. (κάποιος 

παρεµβαίνει λέγοντας, θέλεις απάντηση τώρα;) Μπορείτε να µου απαντήσετε τώρα. 

Μπορείτε να µου απαντήσετε αύριο, πάντως το θέµα είναι πάρα πολύ σοβαρό. 

κ. Πρόεδρος: Κύριε Μηλίδη, είναι ο πρόεδρος της ∆ΕΥΑΣ εδώ, καταγράφει νοµίζω 

το πρόβληµα το κατεπείγον που αναφέρεται και θα έχετε την απάντησή σας.  

Μηλίδης Θεόδωρος: Προς τον κ. Μυστακίδη ένα ερώτηµα. Κύριε Μυστακίδη έχω 

την πληροφορία ότι µέσα από το αµαξοστάσιο φεύγουν παλιά αντικείµενα, σίδερα 

κ.λ.π., έχω αυτή την πληροφορία. Υπάρχει µια επιτροπή για την σωστή λειτουργία 

αυτών, ο δικός µας εκπρόσωπος ο κ. ∆ινάκης δεν γνωρίζει τίποτε, αν µπορείτε να α-

παντήσετε αυτή τη στιγµή ή θα ήθελα µια συγκεκριµένη απάντηση εάν φεύγουν, πό-

τε, πόσα έφυγαν, τι είναι αυτά τα αντικείµενα και εάν καταγράφονται κάπου. 

κ. Πρόεδρος: ∆εν γίνεται αυτή τη στιγµή, σε επόµενη συνεδρίαση θα έχετε την απά-

ντηση.  

Μυστακίδης Παύλος: Μπορώ και τώρα. 

κ. Πρόεδρος: Όχι, όχι κύριε Μυστακίδη, στο επόµενο συµβούλιο θα απαντήσετε. 

Προχωρούµε στα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης. Θέµα πρώτο, συµπλήρωση εκπρο-

σώπων του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του Ν.Π.∆.∆.: «Οργανισµός Προσχολικής Αγω-

γής, Κοινωνικής Πολιτικής και Αθλητισµού ∆ήµου Σερρών, λοιπόν. 

 

Το ∆.Σ. αφού έλαβε υπ’ όψιν και την εισήγηση του Αντιδηµάρχου Έργων – Υποδο-

µών και Πρασίνου κ. Παύλου Μυστακίδη, που έχει ως εξής: 
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 «Ο οικισµός του Λευκώνα υδρεύεται κατά κύριο λόγο από τις πηγές Μπατα-

νίων και Μοραµόρ, οι οποίες βρίσκονται περίπου 11  χιλιόµετρα βόρεια του οικισµού 

και πηγάζουν από τον ορεινό όγκο της Βροντούς. 

 Ειδικότερα για την περιοχή «ΠΑΛΙΑΓΚΑ» του Αγροκτήµατος Λευκώνα στην 

οποία βρίσκονται τα ξενοδοχεία «ALEXANDER» & «ACROPOL», η υδροδότηση 

γίνεται µέσω αγωγού PVC D 180 6 AT, ο οποίος ακολουθεί την κοίτη του «Νυφορέ-

µατος». 

 Ακριβώς στο τµήµα αυτό του αγωγού που βρίσκεται εντός της κοίτης εντοπί-

ζονται όλα τα προβλήµατα της λειτουργίας του. Οι συνεχείς βροχοπτώσεις προκα-

λούν διαβρώσεις στην κοίτη του χειµάρρου οι οποίες διαβρώσεις µε την σειρά τους 

επιφέρουν αστοχίες στον αγωγό καθιστώντας το όλο σύστηµα µεταφοράς αναξιόπι-

στο και προβληµατικό. Επιπρόσθετα οι εργασίες αποκατάστασης των βλαβών πα-

ρουσιάζουν µεγάλες δυσχέρειες, λόγω της προβληµατικής πρόσβασης του εξοπλι-

σµού και του προσωπικού στις διάφορες θέσεις επισκευής του αγωγού. 

 Για την επίλυση του συγκεκριµένου προβλήµατος είναι σε εξέλιξη η κατα-

σκευή του έργου: «ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΠΗΓΩΝ ΜΠΑΤΑΝΙΩΝ, ΜΟΡΑΜΟΡ ΣΤΟ 

Τ.∆. ΛΕΥΚΩΝΑ ΚΑΙ ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟΥ ΑΓΩΓΟΥ Υ∆ΡΕΥΣΗΣ 

(ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ) ΑΠΟ ΤΙΣ ΠΗΓΕΣ Ως ΤΟ ΒΟΡΕΙΟ ΤΜΗΜΑ ΤΟΥ Τ.∆. ΛΕΥΚΩ-

ΝΑ», προϋπολογισµού 894.545,98 €, το οποίο χρηµατοδοτείται από το «Επιχειρησι-

ακό Πρόγραµµα Μακεδονίας – Θράκης 2007-2013» της Περιφέρειας Κεντρικής Μα-

κεδονίας και συγχρηµατοδοτείται από το Ευρωπαϊκό Ταµείο Περιφερειακής Ανάπτυ-

ξης (ΕΤΠΑ).  

 Θα πρέπει να σηµειωθεί όµως ότι από την λειτουργία του παραπάνω έργου 

ναι µεν επιλύεται το πρόβληµα υδροδότησης του οικισµού, πλην όµως ενδέχεται να 

παρατηρηθούν προβλήµατα στην υδροδότηση της περιοχής «ΠΑΛΙΑΓΚΑ» καθώς 

και των κτηνοτροφικών µονάδων που βρίσκονται στην περιοχή του ∆υτικού Χειµάρ-

ρου. 

 Ως προτάσεις – λύσεις για την αποφυγή µελλοντικών προβληµάτων έλλειψης 

νερού στην προαναφερόµενη περιοχή, προτείνονται τα κάτωθι: 

 α) Κατά περίπτωση λειτουργία του αντλιοστασίου των πηγών Μοραµόρ για 

το καινούργιο έργο και καθ΄ όλη την υπόλοιπη χρονική περίοδο να γίνεται χρήση του 

υφιστάµενου (παλιού) αγωγού µεταφοράς, ο οποίος ακολουθεί έως ένα σηµείο (φρεά-

τιο πιεζόθραυσης) την κοίτη του «Νυφορέµατος» και στη συνέχεια τον υφιστάµενο 

χωµατόδροµο (παλιά χάραξη αγωγού) έως το υδραγωγείο βόρεια του οικισµού Λευ-

κώνα. 

 β) Κατασκευή αγωγού περίπου 3  km, διαµέτρου Φ110 ή Φ90 (µετά από µε-

λέτη), από το σηµείο στο οποίο θα κατασκευαστεί η νέα δεξαµενή χωρητικότητας 

600  m
3
 στην περιοχή «ΚΑΠΕΤΑΝΟΥ∆Ι» και έως το φρεάτιο πιεζόθραυσης του α-

γωγού µεταφοράς των πηγών Μοραµόρ, και 

 γ) Ειδικότερα για την περιοχή «ΠΑΛΙΑΓΚΑ», και πιο συγκεκριµένα για τα 

Ξενοδοχεία «ALEXANDER» & «ACROPOL», η υδροδότησή τους ενδεχοµένως θα 

µπορούσε να γίνει και από το δίκτυο της Τοπικής Κοινότητας Χριστός (µετά από µε-

λέτη). Η παρούσα προτεινόµενη λύση ενδείκνυται διότι είναι µικρότερου κόστους για 

το ∆ήµο και µπορεί να υλοποιηθεί σε σύντοµο χρονικό διάστηµα από τα συνεργεία 

της Τεχνικής µας Υπηρεσίας». 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
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 Α. ∆ιαπιστώνει ότι το θέµα: «Υδροδότηση περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτή-

µατος Λευκώνα, αφορά τα Ξενοδοχεία [ALEXANDER] & [ACROPOL]», έχει όντως 

τον χαρακτήρα του κατεπείγοντος. 

 

 Β. Εγκρίνει την προσωρινή – εφεδρική υδροδότηση της περιοχής «ΠΑΛΙΑ-

ΓΚΑ», και πιο συγκεκριµένα τη υδροδότηση των ξενοδοχείων «ALEXANDER» & 

«ACROPOL», λόγω εκτάκτων αναγκών, από το δίκτυο της Τοπικής Κοινότητας Χρι-

στός δεδοµένου ότι είναι µικρότερου κόστους για το ∆ήµο και µπορεί να υλοποιηθεί 

σε σύντοµο χρονικό διάστηµα από τα συνεργεία της Τεχνικής µας Υπηρεσίας. 

 

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες. 

 

      Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                       ΧΟΥΡΟΥΖΙ∆ΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

    

                                                                                                  ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό 

 

 

 

 

 

 

 

       Σέρρες 26 -07-2011 

 

       Πιστό Αντίγραφο 

 

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

 

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ    

 

   Μ. Ε. ∆. 

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.            

                            
 

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ 
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   Σέρρες 26 Ιουλίου 2011  

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ     Αρ. Πρωτ.: 43902 

∆/ΝΣΗ ∆/ΚΟΥ-ΟΙΚΟΝ/ΚΟΥ         

ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤ. ΣΥΛΛΟΓΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ  

Τηλ.: 23210-83624 

  

 

 

 

Π Ρ Ο Σ 

 

1. Γραφείο Αντιδηµάρχου Έργων – Υποδοµών και Πρασίνου 

2. ∆.Τ.Υ. (Γραµµατεία) 

 

Υπηρεσίες µας  

  

 

 Σας αποστέλλουµε, δυνάµει των διατάξεων του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, 

την αριθµ. 647 / 2011 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε την οποία εγκρίνεται 

η υδροδότηση περιοχής [ΠΑΛΙΑΓΚΑ] Αγροκτήµατος Λευκώνα, Ξενοδοχεία 

[ALEXANDER] & [ACROPOL] και παρακαλούµε για τις περαιτέρω ενέργειές σας.  

1.  

 Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

κ. κ. ε.   

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.  

 

 

  ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ 
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